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  OBČINA CERKLJE 

  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-21 
Datum:      5. 9. 2013 

 

 
 

Z A P I S N I K 
 
17. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo 4. 9. 
2013 ob 16.30 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 
4207 Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Klavdija Frelih, Blaž Kaplenik, 

Matjaž Črnič, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Marinka Rezar, 
Vlado Ahčin, Peter Preložnik, Franci Sirc, Miha Janhar, 
Marko Bolka, Jaka Ciperle, Ciril Repnik, Anton Kopitar 

 
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:    - 
 
Neopravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   - 
 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske 

uprave, Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, 
Metod Kropar, Špela Bergant Zarnik, Andreja Eržen, 
Simona Vodlan in Jana Jenko kot zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:      -   

                                                              
 
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj  
    Ana Jagodic – Radio Kranj 
      
     
Ostali prisotni:         Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine Cerklje   
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Dnevni red:  
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 16. redne seje, z dne 3.7.2013 
3. Poročilo o realizaciji proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za obdobje od 

1.1.2013 do 30.6.2013  
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 

Gorenjskem za leto 2013  - predlog (skrajšani postopek) 
5. Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
6. Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 – predlog 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne 

odpadne in padavinske vode na območju Občine Cerklje na Gorenjskem – 
predlog (skrajšani postopek) 

8. Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda – predlog 
9. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o cenah najema Večnamenske športne 

dvorane, Nogometnega centra Velesovo in prostorov v Osnovni šoli Cerklje in 
podružnični šoli v Zalogu 

10. Soglasje za ceno najema oz. uporabe Kulturnega hrama Ignacija Borštnika  – 
gledališki abonma Smejmo se 

11. Soglasje nadzornega organa za odstop od izvedbe javnega naročila 
12. Potrditev predlogov za  priznanja in nagrado Občine Cerklje na Gorenjskem  
13. Svetniška vprašanja in pobude 
14. Poročilo župana 

 
 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 16 članic in članov 
Občinskega sveta in odprl razpravo na predlagani dnevni red.   
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je prisotnim predlagal v sprejem  

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani dnevni red. 
Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 16. redne seje, z dne 3.7.2013 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 16. redne seje občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 16. redne seje, z dne 3. 7. 2013.   
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 3. 
Poročilo o realizaciji proračuna Občine Cerklje na Gorenjskem za obdobje od 
1.1.2013 do 30.6.2013  
Dragica Jerič je predstavila Poročilo o realizaciji proračuna Občine Cerklje na 
Gorenjskem za obdobje od 1.1.2013 do 30.6.2013 (v nadaljevanj: polletno poročilo). 
Povedala je, da je polletno poročilo informativne narave, ki ga določa Zakon o javnih 
financah in Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem. Proračun je bil sprejet 
decembra 2012 in velja od 1.1.2013 dalje. S prerazporeditvijo zneskov med konti in 
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proračunskimi postavkami se določa veljavni plan kot zadnji sprejeti proračun, in sicer je 
bilo iz splošne proračunske rezervacije prerazporejeno 205.610,00 evrov za nakup 
zemljišč, mrliško ogledno službo, javna dela in subvencioniranje najemnin. Višina 
sprejetega proračuna in veljavnega plana je enaka, spremembe so bile opravljene samo 
med proračunskimi postavkami in podkonti v enakih zneskih, zato je višina sprejetega 
proračuna enaka veljavnemu planu. Realizacija prihodkov za prvo polletje znaša 
3.406.320,46 evrov ali 44,3 % na sprejeti proračun oziroma veljavni plan, realizacija 
odhodkov znaša 2.701.555,12 evrov ali 28,2 % na sprejeti proračun oziroma veljavni 
plan. Nastaja presežek prihodkov nad odhodki v znesku 704.765,34 €. Izdatki iz računa 
finančnih terjatev kot finančna naložba v SVZ Taber se izkazujejo v znesku 1.100.000,00 
evrov. V letošnjem letu ni bilo doseženega dovolj presežka, zato se del sredstev porablja 
iz rezerve iz lanskega leta, in sicer se v računu financiranja izkazuje zmanjšanje 
sredstev na računu za 395.234,66 evrov. Obrazložila je največje deleže prihodkov v 
skupnih prihodkih in deleže odhodkov v skupnih odhodkih. Do konca leta 2013 se  na 
prihodkih ocenjuje vsaj 90 % realizacijo proračuna, na odhodkih pa 85 % realizacija 
proračuna.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na polletno poročilo. 
  
Franci Sirc - je prosil za obrazložitev postavke 1435 – Pokroviteljstva (tabela, stran 11), 
kjer so navedena društva večinoma iz drugih občin. Za postavko 1323 – Varovalne 
ograje (stran 13) je vprašal, če so ograje ob potokih lesene in da material ni ravno 
najboljši. Vprašal je, če izdelava dopolnitve PID-a za kanalizacijo pod postavko 1533 – 
Kanalizacija Zg. Brnik – Cerklje – Dvorje – Grad ni strošek izvajalca del. 
 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da v omenjenih društvih delujejo naši občani in da za ta 
društva v proračunu ni posebej namenjenih sredstev,  njihovo delovanje pa je v interesu 
občine.  Glede ograj je dejal, da se bodo lesene ograje vzdrževale toliko časa, dokler bo 
smiselno in racionalno, kovinske varovalne ograje pa se še ne nameščajo. Izdelava 
dopolnitve PID-a je bila potrebna za pridobitev uporabnega dovoljenja, dodatna 
dokumentacija ni bila del pogodbe z izvajalcem.   
 
 
Občinski svet je s »Poročilom o realizaciji proračuna za čas od 01.01.2013 do 
30.6.2013« obveščen o veljavnem planu in realizaciji proračuna za čas od. 1.1.2013 
do 30.6.2013. 
 
 
Ad 4.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2013  - predlog (skrajšani postopek) 
Dragica Jerič je obrazložila predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 (v nadaljevanju: II. rebalans). 
Povedala je, da so se ponovno ocenile posamezne postavke in da je za finančne 
naložbe zmanjkalo sredstev. Vrednosti prihodkov se v II. rebalansu ne spreminjajo in 
ostajajo na isti ravni v višini 7.627.876,00 evrov, znižujejo se odhodki proračuna, 
medtem ko se povečujejo kapitalski deleži v druge ustanove. Odhodki proračuna 
znašajo 8.482.141,04 evrov, kar pomeni znižanje za 1.200.000,00 evrov. S tem se 
naložba v SVZ Taber povečuje iz 1.100.000,00 evrov na 2.300.000,00 evrov. V 
nadaljevanju je obrazložila znižanje in povišanje določenih proračunskih postavk.  V 
načrtu razvojnih programov se sredstva spremenijo in dopolnijo skladno z rebalansom 
proračuna. Noben projekt ni ukinjen, znižana sredstva na posameznih projektih se 
prerazporedijo v naslednja leta ali znižajo zaradi že zaključenih projektov.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka – je vprašal zakaj se ne bodo realizirali nekateri investicijski plani, zato da 
se bo zvišal kapitalski delež v SVZ Taber. 
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Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je II. rebalans zaradi projekta SVZ Taber in da 
trenutno primanjkuje sredstev za naložbo v SVZ Taber oz. samo izvedbo. V obrazložitvi 
so navedene proračunske postavke, ki se znižujejo. Z odgovornimi na Gorenjski banki 
potekajo intenzivni pogovori za pridobitev finančnega kredita. Pogovori potekajo tudi z 
drugimi bankami, a so obrestne mere višje kot pri Gorenjski banki. Hkrati potekajo tudi 
pogovori s predstavniki Ministrstva za delo, družino in socialne zadeve o možnostih 
podaljšanja koncesije.  Če bo v roku dveh mesecev pridobljen bančni kredit, bo objekt 
lahko dokončan do meseca marca in bi v mesecu juniju, juliju 2014 lahko začeli s 
sprejemanjem varovancev. Občina bo morala prispevati dobre 3 milijone evrov sredstev 
za izvedbo zunanje ureditve ter zagonska sredstva. V II. rebalansu se znižujejo 
predvsem tiste postavke, kjer se ocenjuje, da ne bo realizacije oz. še ni pridobljenih 
gradbenih dovoljenj.    
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

3. SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine 
Cerklje na Gorenjskem za leto 2013. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 5.  
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
Andreja Jerala je povedala, da se predlaga izvzem iz javnega dobra za zemljišče s 
parc.št. 1077 k. o. Spodnji Brnik, pot 385 m2. Navedeno zemljišče se ne uporablja in ne 
služi vsem pod enakimi pogoji, zato se izvzame iz javnega dobra.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

4. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme sklep o izvzemu iz javnega 
dobra. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 6.  
Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 – predlog 
Andreja Jerala je povedala, da je v času od sprejema in veljavnosti Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013, prišlo do 
sprememb v samem Načrtu. Spremembi se nanašata na 8. člen 3. Poglavja - Načrt 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem, kjer se dodata naslednji zemljišči: parc. št. 
31/7 k.o. Češnjevek, travnik 95 m2 in  parc. št. 1077 k. o. Spodnji Brnik, pot 385 m2. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Janez Korbar je vprašal, če obstaja interes za odkup zemljišč. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da interes obstaja. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Sprememb in 
dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na 
Gorenjskem v letu 2013, v predloženem besedilu. 
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Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 

Ad 7.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne 
odpadne in padavinske vode na območju Občine Cerklje na Gorenjskem – predlog 
(skrajšani postopek) 
Marta Jarc je obrazložila predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
odvajanju in čiščenju komunalne odpadne in padavinske vode na območju Občine 
Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: občinski odlok). Povedala je, da je to 1. 
sprememba občinskega odloka. Občinski svet je na svoji seji dne 3.7.2013 obravnaval 
osnutek Odloka o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda, ki bo prevzel 
določene pristojnosti občinskega odloka, zato se v sedaj veljavni občinski odlok dodaja 
določba, s katero se razmeji veljavnost enega in drugega odloka, in sicer se spremeni 
besedilo občinskega odloka v 1. členu.  Sprememba določa, katera območja v občini 
Cerklje na Gorenjskem se na področju izvajanja javne gospodarske službe čiščenja 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda urejajo po občinskem odloku in katera po 
novem Odloku o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda iz leta 2013. 
Področje urejanja javne gospodarske službe odvajanja komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda za celotno občino ostaja opredeljeno v občinskem odloku. Urejanje te 
gospodarske javne službe ostaja nespremenjeno.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Razprave ni bilo. Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne 
ter padavinske vode na območju Občine Cerklje na Gorenjskem, v predloženem 
besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 8.  
Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda – predlog 
Marta Jarc je povedala, da se je osnutek Odloka o čiščenju komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda obravnaval na prejšnji seji občinskega sveta, dne 3. 7. 2013 in da se 
Občina Cerklje v 8. členu Aneksa št. 1 k Pogodbi o priključitvi občin pristopnic in 
sofinanciranju nadgradnje infrastrukturnih objektov in naprav CČN Domžale – Kamnik«, 
obvezuje, da bo pristopila k že veljavnemu Odloku o čiščenju komunalnih odpadnih in 
padavinskih voda, ki so ga v enakem besedilu sprejele občine lastnice (CČN Domžale – 
Kamnik) oz. bo zagotovila, da bo odlok v enakem besedilu zavezujoč tudi zanjo.  
Predlagan Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda je tako rekoč 
˝čistopis˝vseh sprememb in dopolnitev prvotnega Odloka, ki so ga občine lastnice 
sprejele v letu 2008 in se posreduje občinskemu svetu v potrditev v nespremenjenem 
besedilu kot je bil sprejet osnutek.  
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil nadaljnji postopek vpisa in plačila deleža občine 
Cerklje, ki vključuje tudi enote na letališču. S formalno pravno ureditvijo bo možnost 
priklopov objektov. Omenil je stroške priklopa in izvedbe ter evropsko direktivo, ki 
določa, da mora biti v letu 2017 vsaj 70 % objektov priklopljenih na čistilno napravo. V 
primeru, da pogoj ne bo izpolnjen, bo morala občina vračati evropska sredstva.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
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Franci Sirc - je pripomnil, da se mu zdi 20. člen, ki govori o dostopu na zemljišče, 
sporen.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o čiščenju 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda, v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 9.  
Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o cenah najema Večnamenske športne 
dvorane, Nogometnega centra Velesovo in prostorov v Osnovni šoli Cerklje in 
podružnični šoli v Zalogu 
Župan Franc Čebulj je obrazložil dodaten predlog za najem površin na Nogometnem 
centru Velesovo v nekomercialne namene za gasilska, kulturna in ostala domača 
društva. Dejal je, da v dosedanjem sklepu tega kriterija ni bilo, zato je glede na 
povpraševanje smiselno, da se doda še kriterij za najem v nekomercialne namene. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka - je dejal, da je cena najema v višini 500,00 evrov 100 x večja od cene 
najema zunanjega asfaltnega igrišča za domača društva in vprašal od kje taka cena.  
Župan Franc Čebulj  je dejal, da prejšnji sklep ni zajemal najema asfaltnega igrišča v 
nekomercialni namen, najem je bil možen le v komercialni namen. Cena najema za 
nekomercialni namen se določa za gasilska ali druga društva, ki zbirajo sredstva ali v 
humanitarni namen ali za zbiranje sredstev za nakup gasilskega vozila. 
 
Franci Sirc – je dejal, da se mu zdi cena za nekomercialni namen previsoka, in je 
predlagal ceno najema za nekomercialni namen 100,00 evrov, kot je cena najema 
igrišča za ostale.  
Marko Bolka – se je strinjal, da je cena previsoka, poleg tega v ceno najema zunanjih 
igrišč v nekomercialni ali komercialni namen niso vključene  sanitarije in garderobe, 
katere zagotovi organizator prireditve. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da mora organizator v primeru večjih prireditev, veselic 
in podobno zagotoviti glede na število udeležencev tudi primerno število sanitarij, zato 
uporaba sanitarij v objektu ne pride v poštev.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

8. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o spremembi  Sklepa 
o cenah najema Večnamenske športne dvorane, Nogometnega centra Velesovo in 
prostorov v Osnovni šoli Cerklje in podružnični šoli v Zalogu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov. ZA predlagani sklep je glasovalo 14 svetnikov in 
svetnic, 2 sta glasovala PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 10.  
Soglasje za ceno najema oz. uporabe Kulturnega hrama Ignacija Borštnika  – 
gledališki abonma Smejmo se 
Župan Franc Čebulj je obrazložil predlog sklepa oz. soglasja za ceno najema Kulturnega 
hrama Ignacija Borštnika za gledališki abonma Smejmo se, s katerim Občina Cerklje na 
Gorenjskem želi podpreti izvedbo abonmaja in omogočiti cenovno dostopne vstopnice, 
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tako da bi se cena najema dvorane obračunala po veljavnem ceniku za zavode in 
društva s sedežem v občini Cerklje na Gorenjskem. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – je dejal, da podpira abonma, s katerim bo zaživelo tudi to področje. Glede 
cene je dejal, da sta s svetnikom Francijem Sircem večkrat opozarjala, da je cena 
najema za domača društva previsoka, danes pa se znižuje cena nekomu, ki to opravlja s 
pridobitno dejavnostjo. Predlagal je, da bi domača društva, ki vsakoletno pripravijo eno 
ali več gledaliških predstav, lahko ponudila v okviru nekega bolj komercialno tretiranega 
abonmaja.  
Župan Franc Čebulj  je dejal, da domača društva prejemajo sredstva za delovanje iz 
proračuna, z dobro obiskanostjo prireditve lahko pridobijo še dodatna sredstva. Kakšen 
bo zaslužek se še ne ve, saj Kulturno društvo Češnjica gosti v abonmaju profesionalne 
skupine, kar bo predstavljalo velik strošek, ravno tako tudi reklama. Soglasje k ceni 
najema velja samo za tokratni abonma. 
 
Janez Korbar – je dejal, da se je razveselil abonmaja in predlagal svetnikom, da se ga 
udeležijo. Dejal je, da je potrebno vsaj v prvem letu tako zadevo podpreti.    
 
Župan Franc Čebulj je na pripombe o domačih društvih dejal, da se naj vsaj svetnice in 
svetniki udeležujejo njihovih prireditev in k temu pritegnejo svoje družine ter s tem 
pripomorejo k večji obiskanosti domačih prireditev.  
 
Franci Sirc – je dejal, da pozdravlja abonma in se strinja, da se Kulturnemu društvu 
Češnjica iz Železnikov pripomore k izvedbi abonmaja. Podal je pripombo na ceno 
abonmaja, saj meni, da bodo domači obiskovalci abonmaja v manjšini in predlagal, da 
se občanom omogoči cenejša vstopnica in predlagal ceno 50,00 evrov oz. da občina 
doseže za občane občine Cerklje, ki so v bistvu lastniki dvorane, vsaj 10 % cenejše 
karte. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da o ceni abonmaja ne more razpravljati, kalkulacija 
cene je v domeni Kulturnega društva Češnjica.   
 
Marko Bolka – je dejal, da zelo podpira abonma, vendar meni, da glede na prihodke 
najemnina prostora predstavlja nizek delež stroškov.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da ne moremo vnaprej vedeti kolikšen bo zaslužek 
Kulturnega društva Češnjica in če bo zaslužek, se bo lahko naslednjič zaračunala 
komercialna cena.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

9. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem soglaša, da se za izvedbo 
gledališkega abonmaja Smejmo se v Kulturnem hramu Ignacija Borštnika Cerklje 
cena najema dvorane obračuna po veljavnem ceniku dvorane kot velja za zavode 
in društva s sedežem v občini Cerklje na Gorenjskem. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 11.  
Soglasje nadzornega organa za odstop od izvedbe javnega naročila 
Andreja Jerala je povedala, da je pri ponovnem pregledu postopka oddaje javnega 
naročila za projekt Storitve inženirja po pogodbenih določilih FIDIC in nadzornika po 
Zakonu o graditvi objektov pri izvedbi operacije "Oskrba s pitno vodo na območju 
zgornje Save (1. sklop)", ugotovljena nepravilnost in sicer, da je bilo Obvestilo o naročilu 
objavljeno le na Portalu javnih naročil, čeprav bi glede na ocenjeno vrednost javnega 
naročila moral biti objavljen tudi v Uradu za uradne objave Evropskih skupnosti. Z 
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namenom odprave nezakonitosti je potrebno skladno s petim odstavkom 80. člena 
Zakona o javnem naročanju odstopiti od izvedbe javnega naročila in izvesti novo javno 
naročilo za isti projekt. Pred odstopom od izvedbe javnega naročila mora naročnik 
skladno s petim odstavkom 80. člena Zakona o javnem naročanju pridobiti predhodno 
soglasje nadzornega organa, to je Občinskega sveta 
 
Župan Franc Čebulj je omenil, da je na celotnem projektu Oskrba s pitno vodo na 
območju zgornje Save (1. sklop) vloženih več revizijskih zahtevkov.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Miha Zevnik - je vprašal, ali projekt stoji toliko časa, dokler ni opravljen nov razpis. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da projekt stoji, dokler se ne izvede novo javno 
naročilo. 
   
Marko Bolka - je vprašal kdo bo nosil stroške napake zunanjega izvajalca.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da stroškov napake Občina Cerklje in vse ostale 
občine, ki so vključene v ta projekt, ne bodo nosile.    
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

10. SKLEP: 
Občinski svet občine Cerklje na Gorenjskem podaja predhodno soglasje k 
odstopu od izvedbe javnega naročila projekt Storitve inženirja po pogodbenih 
določilih FIDIC in nadzornika po Zakonu o graditvi objektov pri izvedbi operacije 
"OSKRBA S PITNO VODO NA OBMOČJU ZGORNJE SAVE (1. SKLOP)" iz razloga 
odprave nezakonitosti. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 12.  
Potrditev predlogov za  priznanja in nagrado Občine Cerklje na Gorenjskem  
Jože Ipavec, predsednik Komisije za nagrade in priznanja, je obrazložil predlog sklepa 
za podelitev priznanj in nagrade Občine Cerklje na Gorenjskem. Povedal je, da je na 
podlagi javno objavljenega razpisa prispelo trinajst predlogov, ki jih je komisija 
obravnavala na 4. redni seje dne 27.08.2013  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka - je dejal, da je komisija dobro opravila svoje delo. Prosil je za obrazložitev 
neizbranih predlogov.  
Jože Ipavec je povedal, da je bilo letos prejetih več predlogov za podelitev priznanj in 
nagrade kot jih komisija lahko potrdi ob upoštevanju Odloka o podeljevanju priznanj in 
pokroviteljstva v Občini Cerklje na Gorenjskem.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da bodo neizbranim kandidatom, ki so tudi pomemben 
sestavni del našega življenja v občini, podeljene županove plakete.  
 
Marko Bolka – je predlagal, da komisija v prihodnje poda bolj utemeljeno obrazložitev 
neizbranih predlogov. Predlagal je, da se pripravi izboljšava odloka, ki je težko berljiv in 
nerazumljiv, kar je razvidno tudi iz predlogov posameznikov.  
Miha Zevnik se je strinjal, da je potrebna dopolnitev odloka. Dejal je, da je komisija 
vedno pred dilemo komu se podeli in komu se ne podeli priznanje ali nagrada. Zdi se mu 
prav, da je število priznanj omejeno, saj drugače priznanja izgubijo vrednost.  
Župan Franc Čebulj se je strinjal, da je potrebna poprava odloka in predlagal, da 
komisija do ene izmed naslednjih sej pripravi popravek odloka s potrebnimi kriteriji.     
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  
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11. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem soglaša, da se za leto 2013 podelijo 
priznanja in nagrada Občine Cerklje na Gorenjskem, naslednjim občanom in 
organizacijam: 

 
 

1. Veliko plaketo Občine Cerklje na Gorenjskem prejme: 
Franc Kropivnik, Zg. Brnik 7, 4207 Cerklje na Gorenjskem 
 
2. Malo plaketo Občine Cerklje na Gorenjskem prejme: 

     Družinski mladinski center Cerklje in »prostovoljci, ki pripravljajo in izvedejo      
     program Oratorij«, Trg Davorina Jenka 14, 4207 Cerklje na Gorenjskem  

 
3. Nagrado Občine Cerklje na Gorenjskem prejme: 
Daniela Močnik, Ulica Ivana Hribarja 25, 4207 Cerklje na Gorenjskem 
 
4. Priznanje Občine Cerklje na Gorenjskem prejmejo: 

• Jože Teran, Poženik 43, 4207 Cerklje na Gorenjskem 
• Dragica Kropivnik, Zg. Brnik 97, 4207 Cerklje na Gorenjskem   
• Marija Vidali, Grad 51, 4207 Cerklje na Gorenjskem  
• Ivan Kepic, Krvavška cesta 14, 4207 Cerklje 
• Andreja Jagodic, Ul. Andreja Vavkna 19, 4207 Cerklje na Gorenjskem 

 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 13.  
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – je vprašal o energetski sanaciji osnovne šole, ker je gradnja še v polnem 
teku. Zanima ga, ali je prišlo do zamika del pri obnovi. Prosim je še za obrazložitev dveh 
razpisanih uradniških delovnih mest. Pohvalil je organizacijo in izvedbo obiska gradbišča 
doma starostnikov.   
Župan Franc Čebulj je o energetski sanaciji osnovne šole dejal, da so pričakovali, da bo 
ob začetku šolskega leta prvi del projekta že zaključen. Povedal je, da je vodilni partner 
izvedbe podjetje IC Dom Kranj. V letu 2014, v počitniškem obdobju, se bo izvedlo še 30 
% del, ki zavzemajo ogrevanje, vodne vrtine. Izvedba projekta poteka v letih 2013 in 
2014. Z Ministrstvom za infrastrukturo in prostor je podpisana pogodba za sofinanciranje 
projekta v višini 753.884,00 evrov. Projekt se financira iz kohezijskega sklada.   
Marta Jarc je povedala, da sta v teku dva javna natečaja za dve uradniški delovni mesti. 
Javni natečaj Višji svetovalec za proračun in javne finance je objavljen že tretjič. 
Postopek prijave na javni natečaj se je zaključil že konec junija, vendar ga v času 
poletnih mesecev zaradi dopustov tako kandidatov kot natečajne komisije ni bilo možno 
izpeljati. S postopkom se bo nadaljevalo v septembru, izbira še ni bila izvedena. Drugi 
javni natečaj za novo odprto delovno mesto Svetovalec s področja javnih gospodarskih 
služb v skladu s kadrovskim načrtom in dopolnjeno sistemizacijo delovnih mest je 
objavljen in odprt do 10. septembra.  
 
Miha Zevnik - je podal pobudo za zamenjavo obledele panoramske table - zemljevida na 
avtobusni postaji v Gradu. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bo pobuda skušala realizirati. 
  
Franci Sirc je pohvalil koledar prireditev ob občinskem prazniku. Svetnice in svetnike je 
povabil k ogledu prireditev in k ogledu igre na prostem Slehernik v Adergasu in k obisku 
glavne prireditve ob praznovanju 850 letnici župnije Velesovo.  
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Jaka Ciperle  - je posredoval vprašanje občana o cesti Janeza Bobnarja in Pot na 
Vovke, ki naj bi bila po vpogledu v informacijski sistem občinska cesta, katera pa ni 
prehodna zaradi postavitve predmetov, ki jih je postavila lastnica sosednjega zemljišča.   
 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je navedeno zemljišče javno dobro, do katerega ima 
vsak pravico. Omenil je, da se bodo z lastnico pogovorili, da umakne stvari iz javnega 
dobra.    
 
Blaž Kaplenik – je predstavil novo delo gasilcev, in sicer so bili s strani Uprave za zaščito 
in reševanje Kranj povabljeni k pilotskemu projektu Učinkovitejša raba defibrilatorja na 
Gorenjskem. Na podlagi podpisanega dogovora med Občino, Civilno zaščito, 
Zdravstvenim domom, Gasilske zveze, PGD Cerklje in PGD Štefanja Gora se bo pričela 
uporaba defibrilatorja na terenu. Ob klicu na 112, da je prišlo do zastoja srca, se bo 
dežurni zdravnik na zdravstveni reševalni postaji v Kranju odločil o smiselnosti uporabe 
defibrilatorja in aktiviral gasilce. S tem se bo zelo skrajšal čas posredovanja nudenja 
prve pomoči ob zastoju srca. PGD Cerklje bo pokrival nižinski del občine in področje 
Šenturške Gore, PGD Štefanja Gora pa bo pokrivalo naselje Štefanja Gora in Možjanco.  
 
Franci Sirc je dejal, da so ob spomladanski očiščevalni akciji v gozdu na Trati našli 
salonitke, o čemer so takrat poročali pristojnim. Zanima ga, kakšni so ukrepi, saj se taka 
odlaganja ponavljajo vsako leto.   
 
Župan Franc Čebulj je dejal, da se ob očiščevalni akciji skupaj s Komunalo Kranj 
organizira odvoz odpadkov na terenu ob večjih količinah, drugače se odpadki odlagajo in 
zbirajo na zbirnem centru.  
 
Matjaž Črnič – je vprašal, če so že znani izračuni cene za priklop objektov na 
kanalizacijski sistem.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da bodo cene podobne kot so v drugih občinah, osnova  
za odmero komunalnega prispevka je Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 
na območju občine Cerklje na Gorenjskem, pri katerem je merilo tudi neto površina 
objekta in komunalna opremljenost. 
 
 
Ad 14. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je večinoma poročal že v sami razpravi pri sprejemanju 
rebalansa. Svetnice in svetnike je povabil na osrednjo proslavo ob občinskem 
praznovanju in ostale športne, kulturne in druge prireditve.  
V zvezi z javnimi razpisi je omenil pomanjkanje finančnih sredstev in usmeritev v 
naslednjo finančno perspektivo. Predvsem želi, da se projekti v izvedbi zaključijo,   
predvsem kanalizacija v spodnjem delu Zaloga, priklop na kanalizacijo Klanec Komenda, 
izgradnja ostalega sekundarnega omrežja in da se začne s priklopi. Izvedba projekta 
krvavški vodovodni sistem pa je odvisen od države.   
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
Seja je bila končana ob 18.20 uri. 
 
 
Zapisala:      Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko       župan FRANC ČEBULJ   
 


